

DECLARATION OF PERFORMANCE / LEISTUNGSERKLÄRUNG**No. HSCPR-158ZD022**

1. Unique identification code of the product-type: RF50Z1- 5/8" (SpinnerFlex® LF 1-5/8"-50-CPR)
Eindeutiger Kenncode des Produkttyps: RF50Z 1-5/8" (SpinnerFlex® LF 1-5/8"-50-CPR)
2. Type, batch or serial number: RF50Z 1-5/8" (SpinnerFlex® LF 1-5/8"-50-CPR)
Found on cable marking or packaging label
Typ, Chargen- oder Seriennummer: RF50Z 1-5/8" (SpinnerFlex® LF 1-5/8"-50-CPR)
Auf Kabelbeschriftung oder Verpackungsaufkleber
3. Intended use or uses of the construction product: Supply of electricity in buildings and other civil engineering works with the objective of limiting the generation and spread of fire and smoke.
Vorgesehener Verwendungszweck des Bauprodukts: Elektrizitätsversorgung und Kommunikation in Gebäuden und anderen Bauwerken, mit dem Ziel, die Entstehung und Ausbreitung von Feuer und Rauch zu begrenzen.
4. Manufacturer name / Hersteller:
ZHUHAI HANSEN TECHNOLOGY CO., LTD
NO.1, Zhufeng Road, Xinqing Science&Technology Industrial Park Doumen, Zhuhai, P.R.China
Tel : 86-0756-5551333
Fax: 86-0756-5110868
5. System for assessing and verifying the constancy of performance: System3
System zur Bewertung und Überprüfung der Leistungsbeständigkeit: System3
6. Harmonized technical specification: EN 50575:2014 + A1:2016
Harmonisierte technische Spezifikation: EN 50575:2014 + A1:2016
Notified body / Benannte Stelle: NB 2652-3P Third Party Testing ApS
Notified body No. 2652 performed the determination of product type before placing the product on the market and issued the certificate of constancy of performance.
Die notifizierte Stelle Nr. 2652 führte die Bestimmung des Produkttyps vor dem Inverkehrbringen des Produkts durch und stellte das Zertifikat der Leistungsbeständigkeit aus.
7. Declared performance / Erklärte Leistung:

Essential characteristics <i>Wesentliche Merkmale</i>	Performance <i>Leistung</i>	Harmonized technical specification <i>Harmonisierte technische Spezifikation</i>
Reaction to fire <i>Brandverhalten</i>	Dca –s1,d2	EN 50575:2014 + A1:2016
Release of hazardous substances <i>Freisetzung von gefährlichen Stoffen</i>	NPD	

The performance of the product identified in above is in conformity with this set of the declared performance. In accordance with No.305 /2011 /EU- CPR, this declaration of performance is issued under the sole responsibility of the manufacturer identified in above.

Die Leistung des vorstehenden Produkts entspricht der erklärten Leistung/ den erklärten Leistungen. Für die Erstellung der Leistungserklärung im Einklang mit der Verordnung (EU) Nr. 305/2011 ist allein der oben genannte Hersteller verantwortlich.

Signed for and on behalf of the manufacturer by:***Unterzeichnet für und im Namen des Herstellers von:***

Name: Shou Hao

Function:

General Manager

Place: HANSEN,Zhuhai, Guangdong, China

Date of issue:

October 15, 2021

Signature: 